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           NOORD 
Verslag Interne vergadering Wijkteam Noord op maandag 7 april 2014  
 
Aanwezig: Ad Verlaan, Gijs Hoogeveen, Trudy Rood, Alexander Spijker, Margareth Bontje (deel 
van de vergadering) 
 
Afwezig met kennisgeving: Marten Joustra, Gijs Roos. 
 
 
 

1) Opening. 
Trudy opent de vergadering en heet Margareth welkom. 

Actie 

2) Vaststelling agenda. 
 Margareth komt met informatie over de vergadering met de bewoners 
cie. Mozaïek Wonen. We plannen een vergadering liefst in de trouwzaal 
van het gemeentehuis op 12 mei. De bedoeling is dat we een interne 
vergadering houden met ruimte voor de bewonerscommissieleden om 
vragen te stellen en zo een duidelijker beeld krijgen van ons werk. 
Margareth stuurt ons een lijstje met daarop de woonplaatsen van de 
commissie leden. 
Margareth presenteert ook de platte grond voor de voetbalkooi deze       
wordt later opgeleverd.  
Ook is een aandachtspunt of de twee tafeltennistafels terug komen.  
Marten wil jij een agenda maken voor die vergadering  
           

 
 
 
Marten 

 
3) Financiën  

Kas controle doet Trudy. 
Er zijn enige aanvragen voor financiële bijstand van de zustertuin, 
bevrijdingsfeest er worden enige gelden op hun rekening gestort. 
De tuinenwedstrijd krijgt dit jaar voor het laatst subsidie. 
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4) Ontwikkelingen in de wijkagenda. 

Gijs H. zal de agenda bijwerken. 
 

5) Verslag over burgerparticipatie/infoavond over het sociale domein 
Geen opmerkingen 
 

6) Concept brief Dirk Bavolaan. 
Brief is duidelijk. 
 

7) Groenvorming stand van zaken. 
We vragen of Patricia de folder wil aanpassen t.a.v. de rol van het 
Wijkteam. 
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Het rosarium moet de A-status houden. 
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8) Tuinenwedstrijd. 

Op schema. 

 
 
 
 

     
9) Voortgang discussie stuk Alexander. 

We hebben een goede discussie, waar we uitkomt dat we moeten uit- 
kijken/opletten dat we niet in de fout gaan. 
De in het stuk gewenste duidelijkheid op web-side wordt niet 
uitgevoerd. 

. 

 
10) Voorstel Gijs H. over rondetafelgesprekken wonen. 

Beter geïnformeerd worden door gemeente over grotere bouwprojecten 
in de wijk. Dat is voorlopig een wens. 
 

11) Voortgang Multi culturele maaltijd. 
De voortgang lijkt te stokken, vraag aan Nemma om een begroting op 
te stellen. 
 

12) Ingekomen stukken. 
E. Blaffende hond, politie bellen als er overlast is, er moet een dossier 
opgebouwd worden. 
N. Inrichting gebied rondom Moskee. We blijven vragen naar informatie 
hoe dit er uit gaat zien. 
 
 

 
 
 
 
 
 

 
13) Gijs H. ergert zich aan de raadhuispleinklok dat deze nog op zomertijd 

staat hij gaat er achteraan. 

 
 
Gijs. H. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

 
 
 
 
 
 
 

  
 


